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                                                    -vijećnicama i vijećnicima Gradskog vijeća-

Predmet: IZVJEŠTAJ O RADU GRADONAČELNIKA 

Poštovane  vijećnice,  poštovani  vijećnici  Gradskog  vijeća  Grada  Delnica,
odredbom  članka  62.  Statuta  Grada  Delnica  ("Službene  novine  Primorsko-
goranske županije" 28/09, 41/09, 11/13, 20/13-pročišćeni tekst, 6/15 i SN GD
1/18) propisana je obveza da Gradonačelnik dva puta godišnje podnosi izvještaj
o svom radu, i to do 31. ožujka tekuće godine za razdoblje srpanj-prosinac
prethodne godine, i do 30. rujna, za razdoblje siječanj-lipanj tekuće godine.
Slijedom  navedenog  podnosim  Vam  izvješće  o  najvažnijim  aktivnostima  i
pitanjima kojima sam se bavio u izvještajnom razdoblju od 01. srpnja do 31.
prosinca 2017. godine.

Početak  izvještajnog  razdoblja  obilježio  je  početak  radova  na  uređenju
prostora  mrtvačnice  na  Gradskom  groblju  u  Delnicama  koji  su
podrazumijevali  uređenje  platoa  sa  stepeništima,  oborinsku  odvodnju,
gradnju upojnog bunara, zamjenu pješakih i kolnih ulaznih vrata i ograde,
proširenje javne rasvjete, te izradu oglasnih panoa, rukohvata i rampe za
invalide. 
Ukupna vrijednost ugovorenih radova je bez PDV-a iznosila 510.000,00 kn.
Svi radovi su bili dovršeni do blagdana Svih Svetih.
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Radovi su financirani iz ostavine pokojne Janet Majnarich . 
S  obzirom  na  učinjeno  mišljenja  sam  da  je  taj  prostor  sada  dostojan
pijeteta  i  poštovanja  prema  svima  koji  tamo  imaju  svoje  posljednje
počivalište.
Da bi do kraja uredili i zgradu mrtvačnice, koja je u poprilično oronulom
stanju,  u  2018.  godini  na  mrtvačnici  ćemo  zamijeniti  stolariju  i  urediti
fasadu! 

 
Zbog velikih troškova održavanja ceste prema Zakrajcu, Podgori, Požaru i
Kaliću  odlučili  smo  najkritičnije  dijelove  dionice  asfaltirati  kako  bi
omogućili koliko-toliko uredno i sigurno prometovanje i njeno održavanje,
pogotovo tijekom kišnog perioda i u zimskim mjesecima, i za tu namjenu je
utrošeno 107.600,00 kn bez PDV-a, odnosno 135.500,00 kn sa PDV-om, a
ukupno  je  asfaltirano  500  m  dionice.  U  2018.  godini  ćemo  nastaviti  s
asfaltiranjem kritičnih dijelova i na taj način održavati ju u funkcionalnom
stanju!

Nastavno,  stvarajući  potrebne infrastrukturne  pretpostavke u  poslovnim
zonama,  u  srpnju  smo  započeli  i  do  kraja  kolovoza  dovršili  izgradnju
servisne  ceste  u  poslovnoj  zoni  Kendar,  u  Lučicama.  Vrijednost
građevinskih  radova  je  iznosila  835.049,36  kn  bez  PDV-a,  odnosno
1.043.811,70 kn s PDV-om.
Troškovi  javne  rasvjete  iznosili  su  107.302,00  kn  bez  PDV-a,  odnosno
134.127.50 kn sa PDV-om, a radovi  na izgradnji  vodovodne instalacije i
hidrantske  mreže  dodatnih  198.000,00  kn.  Time  su  stvoreni  uvjeti  da
ulagači  koji  su  kupili  zemljište  u  spomenutoj  zoni  mogu  ishoditi  sve
potrebne dozvole i suglasnosti za gradnju, odnosno proširenje. Sredstva su
osigurana iz  sredstva  za  kapitalne  investicije  od poreza  na dohodak pri
MRRFEU.

Od  07. do 09. srpnja Grad je bio suorganizator 6. po redu KOTAR FESTA
koji je svojim kazališnim  i filmskim predstavama, te raznim radionicama, 
još jednom obogatio kulturni život Grada i potvrdio da se Grad Delnice s 
pravom svrstava na kartu pravih gradova!

U  srpnju  2017.   smo  započeli  i  s  uređenjem  Goranske  Ulice  i  Ulice
Vidikovac  koje  je  podrazumijevalo  uređenje  nogostupa  s  jedne  i  druge
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strane ulice te vozne plohe. Sredstva su osigurana iz sredstava za kapitalne
investicije  od poreza na dohodak pri  Ministarstvu regionalnog razvoja i
fondova Europske unije u iznosu od 1.050.000,00 kn, a temeljem natječaja
Ministarstva  graditeljstva  osigurana  su  i  dodatna  sredtva  u  iznosu  od
150.000,00 kn. Rezultat radova je, vjerujem, na zadovoljstvo svih građana,
prije svega onih koji tamo žive, a tim radovima je znatno podignuta ukupna
razina komunalnog standarda u Gradu.

Također  smo  izgradili  ogradu  oko  mjesnog  groblja  u  Kuželju,  te  smo
sanirali i ponovo omogućili prohodnost visećeg mosta na Kupici na ulazu u
Brodu  na  Kupi  kao  turističko-rekreativnog  ali  i  komunalnog  objekta
važnog za naše  goste,  posjetitelje,  turiste  i  svakodnevni  život  stanovnika
Broda na Kupi!

Promijenili smo krovište sa pokrovom na sjenici u Parku kralja Tomislava,
te  smo  uredili  cijelu  drvenu  konstrukciju.  Ti  radovi  su  financirani  iz
ostavštine pokojne Janet Majnarich.

Također  smo  sanirali  prilazne  stepenice  do  Lovačkog  doma,  sa
postavljanjem rukohvata, što je financirano iz proračuna Grada i PGŽ-a.

Ono što  nije  rezultat  aktivnosti  u  izvještajnom razdoblju,  no izravna je
posljedica naših ranijih aktivnosti,  jest da je Ustavni sud u srpnju 2017.
proglasio  nezakonitim  odredbe  Zakona  o  upravljanju  i  raspolaganju
državnom  imovinom  kao  i  Zakona  o  obrani  temeljem  kojih  su  nam
uskraćeni  značajni  prihodi  po  osnovi  komunalne  naknade.  Sada  nam
predstoje  napori  da  izgubljeno  vratimo,  odnosno  naplatimo.  Radi  se  o
sredstvima u iznosu od preko 5 mil. kuna.

Nastavno, kao rezultat upornog naglašavanja naših posebnosti i potrebe da
nam  s  tog  osnova  država  pomogne,  rezultat  sastanka  u  Ministarstvu
financija  ove  jeseni  je  bio  da  nam  je,  na  moj  zahtjev,  vraćen  iznos
isplaćenog  povrata  poreza  građana  u  iznosu  od  575.000,00  kuna  uz
napomenu  da  će  tu  obvezu  ubuduće  preuzeti  država!  Opreza  radi,
inzistirati ću da se ta mjera, pored ostalih, ugradi u novi Zakon o brdsko-
planinskim područjima,  budući  sam izabran  za  člana  radne  skupine  za
izradu nacrta prijedloga novog zakona!
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Posebno je važno napomenuti da su u izvještajnom razdoblju bile vrlo žive
aktivnosti  oko  priprema  za  početak  realizacije  projekta  Švicarske
darovnice, namijenjene vodnim građevinama na području Gorskog kotara
(Delnice, Fužine, Brod Moravice), od koje najveći dio otpada na područje
Grada Delnica.

U izvještajnom razdoblju je u županiji održan vrlo važan sastanak na temu
mogućeg i opravdanog povratka dijalize u Delnice, no nakon toga nemamo
povratnih informacija o uvjetima i provedivosti tog zahtjeva, što je razlog
da  ćemo,  kao  Grad  ali  i  kao  Koordinacija  načelnika  i  gradonačelnika
Gorskog kotara, na tome i dalje inzistirati!

Na kraju godine smo potpisali i ugovor o realizaciji projekta E-Županija
koji bi trebao riješiti sve sadašnje probleme u elektroničkoj komunikaciji
na velikom dijelu Gorskog kotara, pogotovo u dolini Kupe, i time stvoriti
uvjete za još bolju i kvalitetniju turističku ponudu.

Važno je također napomenuti da sam u izvještajnom razdoblju inzistirao
na učestaloj komunikaciji kako bi dobili vjerodostojne informacije što se
događa  s  projektom  nastavka  radova  na  Domu  za  starije  osobe  u
Delnicama, kao i sa završetkom dionice prometnice Ložac-Hrvatsko, a na
tome ću ustrajati i ubuduće!

I prije samog kraja moram naglasiti da je našu Delničku adventsku bajku
protekle godine posjetilo vlakovima, autobusima i osobnim prijevozom više
tisuća ljudi te da je time na najljepši način proslavila svoju jubilarnu 5.
godišnjicu  postojanja,  a  ja  se  usuđujem  reći  da  postaje  prepoznatljiv
turistički brand za koji se traže i vlakovi nedjeljom, što je samo potvrda da
se  s  njom  mora  nastaviti  i  ubuduće,  kao  tradicionalnim  turističkim
događanjem i manifestacijom! Ovo je također prilika da se zahvalim svima
koji su dali svoj nemjerljiv doprinos u realizaciji projekta!

Na  žalost,  zbog  loših  vremenskih  prilika,  nakon  dugo  vremena  smo
organizirali ispraćaj stare i doček Nove godine za sve naše stanovnike, naše
goste,  ali  i  mnoge  stanovnike  Gorskog  kotara,  u  Radničkom  domu,  uz
Splitsku  klapu  Rišpet  te  naš  vokalni  sastav  IMPULSI.  Bila  je  to
nezaboravna večer  gdje  se  skupilo  oko  900  ljudi  i  koja  je  protekla  bez
ijednog  ekscesa,  incidenta  i  remećenja  javnog  reda  i  mira,  pa  se  ovom
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prilikom zahvaljujem svim organizatorima (TD Risnjak-Delnice d.o.o., TZ
Grada Delnica), ali i svim posjetiteljima i gostima!  

I  na  kraju,  no  ne  i  manje  važno,  u  izvještajnom  periodu  su  svakog
ponedjeljka i petka održavani radni kolegiji gradonačelnika, a svi zapisnici
se nalaze na službenoj mrežnoj stranici Grada (www.delnice.hr).
Također, svakog petka, kada je to bilo moguće, održavane su emisije “Na
kavi  s  gradonačelnikom”,  u  kojima  sam  građane  informirao  o  svim
aktualnostima,  razgovaralo  se  i  o  brojnim  drugim  temama,  te  sam
odgovarao na postavljena pitanja. Također, u svom uredu, sam održao niz
sastanaka sa stanovnicima Grada po najrazličitijim temama i problemima.

Kao dio uobičajenih aktivnosti, a kao potpora novopridošlim stanovnicima
Grada i njihovim roditeljima, u izvještajnom razdoblju sam posjetio i svu
novorođenu djecu a roditeljima uručio skroman prigodni poklon. 

S poštovanjem,

GRADONAČELNIK
Ivica Knežević, dipl. iur.
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